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Beleid: Conclusies, aanbevelingen en toezeggingen

Conclusies Aanbevelingen Toezeggingen

Wij constateren dat de totstandkoming van het 
CO2-uitstootcijfer in de Jaarrapportage 
Bedrijfsvoering Rijk (JBR) een kwetsbaar proces is. 

- De minister van BZK zegt toe dat er 
onderzocht wordt hoe het totstand-
komingsproces van het CO2-uitstoot cijfer 
versterkt kan worden.

Wij concluderen dat de cijfers van de CO2-uitstoot 
van de rijksbedrijfsvoering, zoals daarover in de 
JBR wordt gerapporteerd, nog niet 1-op-1 
overeenkomen met de (geaggregeerde) cijfers van 
de uitstoot van de ministeries.

- De minister spreekt ook de ambitie uit 
om de verschillen tussen wat ministeries 
rapporteren over CO2-uitstoot te 
verkleinen.

De minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijks relaties (BZK) heeft de ambitie 
uitgesproken om over de 
duurzaamheidsdoelstellingen van de rijksoverheid 
te gaan rapporteren volgens de standaarden van 
het Global Reporting Initiative (GRI). Wij onder-
schrijven het belang van uniforme rapportage.  
Met deze standaard kan worden aangesloten op 
toekomstige verantwoordings verplichtingen, zoals 
deze al gelden in de private sector.

- De minister geeft aan dat het de ambitie 
is dat alle ministeries volgens dezelfde 
standaarden als het Nederlandse 
bedrijfsleven rapporteren en is in dat 
kader daartoe een rijks breed project 
gestart.

Om te bepalen of geld goed wordt besteed, is het 
belangrijk in de gaten te houden of en in hoeverre 
projecten bijdragen aan de gestelde doelen. De 
minister van BZK heeft onvoldoende zicht op of het 
geld dat wordt verstrekt bij een Regio Deal de 
beoogde effecten bereikt. Ook als effecten moeilijk 
meetbaar zijn of pas op langere termijn zichtbaar 
worden, is het van belang om zicht te krijgen of het 
geld goed wordt besteed. De minister van BZK 
heeft niet aan kunnen tonen hoe het zicht op 
gerealiseerde effecten in de huidige tranches wordt 
vergroot.

- De minister van BZK onderkent dat hij 
nog meer oog moet hebben voor de 
meetbaarheid van beleidsresultaten en 
van de maatschappelijke effecten. Het 
komend jaar wil hij daarin verdere 
stappen zetten zodat de Kamer ook zicht 
heeft op de beleidsvoorbereiding en 
beleidskeuzes.

In het openbaar jaarverslag van de Algemene 
Inlichtingen- en Veiligheidsdienst (AIVD) staat dat 
het om 1.117 taps gaat. Wij constateren wel dat de 
AIVD anders telt dan de Militaire Inlichtingen- en 
Veiligheidsdienst (MIVD), waardoor de aantallen 
(MIVD: 2.666 taps) onderling niet te vergelijken zijn.

De minister van BZK geeft aan dat in 
(gevallen van) rapportages waarin cijfers 
voorkomen die door de diensten 
gescheiden, maar wel tegelijkertijd 
worden gerapporteerd, zal worden 
onderzocht of, en in hoeverre tot 
gezamenlijke definities en rapportages 
kan worden gekomen.
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